



銀獎 Silver Award

學校:小學
Schools : Primary



佛教榮茵學校 Buddhist Wing Yan School

我校一直深信可持續發展的教育工作是推動環保最有效的方法。因此，學校除了把環保教育滲入正規課程外，更會舉辦不同的環保活動，如講座、展覽、攤位、回收活動及到國內環保機構參觀等，以全面提升同學的環保意識。我校亦透過社區活動從而提升公眾的環保意識。

Promoting the concepts of conservation and sustainable development is the mission of Buddhist Wing Yan School. Our school has actively applied environmental education into the curriculum as well as the courses. In addition, we have also provided learning opportunities through various environmental events, such as seminars, exhibitions, funfairs, recycling activities and study trips to the Mainland China. These activities allow students to gain a well-rounded experience of being 'green' with our environment. We also hope that through joining the district-based activities, the public's awareness of environmental protection can be raised.



學生參與收割紅蘿蔔
Students are helping to harvest the carrots



每班派出兩位代表協助園藝組在學校花園種植秋英花
Two representatives from each class are planting cosmos bipinnatus in the campus garden



園藝組同學利用辣椒及蒜頭製造有機殺蟲劑
Students are using chili and garlic to make organic pesticide



向區內幼稚園學生帶出光害對我們生活的影響
Explaining to the kindergarten students about the harmful effects of light pollution